
Verzoek tot stellen mondelinge vraag:

Raadslid: Coopmans
Onderwerp: verduidelijking mbt Rooije Hoefsedijk

De modernisering van een varkensbedrijf aan de Rooije Hoefsedijk in Gemert waardoor de 
uitstoot afneemt houdt vele gemoederen bezig. De ongerustheid bij inwoners is begrijpelijk. 
Door de vele publicaties in de pers is het voor veel van onze inwoners niet meer geheel 
duidelijk hoe het nu exact zit met de aanvraag omgevingsvergunning Rooije Hoefsedijk.

Kan de wethouder nogmaals duidelijk maken welke argumentatie en feitelijkheden het 
college heeft doen besluiten om de omgevingsvergunning te verlenen?


